
 

Bestyrelsesmøde i G/F Gjellesten 

tirsdag den 6. dec. 2016, kl. 19.30, hos Bent. 

 

Dagsorden: 

Deltager: Jørgen, Marianne, Bent, Torben, Jesper 

Fraværende:  

 

1. Indkommet post:  

E-mail fra one.com med tilbud om SiteLock sikring mod hackerangreb på hjemmesiden. SiteLock 
sikring er indkøbt, gratis i 6 måneder herefter 144 kr/ år 
 

2. Henvendelse fra medlemmer: 

Der er indkommet et forslag om anlæggelse af ny legeplads på et af fællesarealerne, mere om dette 
under punkt 7. eventuelt. 
 

3. Grønne områder:  

Det kører bare :) Syrenbed er ryddet. Ny beplantning i det nye år. Bedre beskæring af stammer og 
grene. 
 

4. Belysning: 

Intet nyt. 
 

5. Økonomi: 

Danske banks gebyrer er steget (igen). Der er blevet indført gebyr for udsendelse af kontoudtog. For 
at undgå dette gebyr får vi nu kun udsendt kontoudtog hvert kvartal. 
 

6. Dato for generalforsamling 2017: 

Der er planlagt generalforsamling den 8. Marts 2017 kl. 19:00 (bestyrelsen mødes 30 minutter før). 
Marianne booker lokaler. 
 

 



 

7. Eventuelt: 

Det blev diskuteret at reducere antallet i bestyrelsen fra 5 til 3 idet mængden af opgaver er blevet 
reduceret.  
 
Derudover blev det diskuteret hvordan man får bedre fremmøde til GF møder og generalforsamling. 
Der blev stillet forslag om sild og snaps til generalforsamlingen om dette kunne få folk til at møde 
op. Stegt flæsk og persillesovs måske.. 
 
Forslaget om anlæggelse af legeplads blev diskuteret, herunder potentielle muligheder for placering: 
Om de kunne ligge hvor ved det nuværende (mellem Jarlsvej og Sigridsvej) eller tidligere (mellem 
Vølundsvej og Hjørdisvej) gyngestativer. Hvis legepladsen kunne anlægges i samarbejde med GF 
Gjelstensåsen og Dankær kunne den også ligge ved den tidligere antenne eller vandreservoiret (hvor 
der tidligere var håndboldmål). Der blev diskuteret om typen af legeplads fx kondi naturlegeplads 
vs traditionel legeplads, samt hvorledes det kunne undgås at legepladsen potentielt blev misbrugt fx 
af bander / “pushers”. 
 
Jesper tager kontakt til GF Gjelstensåsen for at høre om der har været eller er planer for det grønne 
område. Derudover undersøger Jesper mulighe økonomiske konsekvenser for GF, incl. 
mulighederne for evt. at få fondsstøtte til legeplads-projektet. 
 

8. Næste møde: 

Næste bestyrelsesmøde er planlagt til 9. Februar hos Jørgen.  
 

 

 

 

  

 


